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Datum: 12 november 2024 
Aan: Commissie Financiën en Algemene Zaken (FAZ) van Waterschap Hunze en Aa's 
Betreft: Jaarplan 2024-2025  
 
 
Geachte commissie FAZ, 
 
In september hebben wij u een voortgangsbrief gestuurd waarin wij de planning voor de rest 
van dit jaar hebben toegelicht. Zoals in de brief vermeld zal de Rekenkamer haar 
opgeleverde stukken en plannen voor 2025 presenteren tijdens de informerende 
bijeenkomst die plaatsvindt op 20 november. 
De bespreking van het jaarplan met de Commissie Financiën en Algemene Zaken (FAZ) zal op 
advies van uzelf niet doorgaan. Wij blijven uw commissie echter zien als een belangrijk 
aanspreekpunt en klankbord in het proces van onze onderzoeken en de verdere uitwerking 
van het jaarplan. Daarom vinden wij het essentieel om de verbinding met u op andere 
manieren te behouden. In dit verband willen wij ook wijzen op het onderzoeksprotocol, als 
uitwerking van de verordening, waarin de commissie FAZ expliciet wordt genoemd als 
intermediair en eerste aanspreekpunt van de Rekenkamer.  
 
Wij willen dan ook graag de suggestie doen om te werken met een kleinere klankbordgroep, 
bestaande uit enkele personen uit uw midden. Deze groep kan fungeren als direct 
aanspreekpunt voor de Rekenkamer. Dit biedt de mogelijkheid om sneller en flexibeler 
overleg  te voeren  zonder dat dit een grote tijdsinvestering vraagt van de gehele commissie. 
Deze aanpak biedt meer focus en efficiëntie, zoals ook naar voren kwam tijdens een recente 
cursus van de Nederlandse Vereniging van Rekenkamers en Rekenkamercommissies (NVR). 
Daar werden de voordelen van een dergelijke kleine klankbordgroep besproken. Graag gaan 
we hierover met u in gesprek. 
 
Tijdens de bijeenkomst op 20 november zullen wij een toelichting geven op het jaarplan voor 
2024-2025. Voorafgaand aan de bijeenkomst ontvangt het AB de relevante stukken, 
waaronder jaarplan en onderzoeksprotocol. Mocht u na lezing van deze stukken vragen of 
opmerkingen hebben dan kunt u deze voor de bijeenkomst al aan ons doorgeven.   
 
Wij zien uit naar onze toelichting op 20 november en een verdere constructieve 
samenwerking. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Nijmeijer 
Voorzitter Rekenkamer Waterschap Hunze en Aa's 
 
 


